



Referatet af bestyrelsesmødet den
13/6-2023

Deltager: Christina Bihl (CB), Jonas Kühn (JK) og Daniel Ovesen (DO)

Afbud: Frederik Rudebeck Rasmussen (FR)

0. Mødestart

0.1 Tegnstyrer og referent

DO er tegnstyrer.

CB er referent.

JK er ansvarlig for aftenens to-do-liste.

0.2 Bordet rundt

Vi alle har det godt.

1. Administration

2. Økonomi

2.1. Donation til VM i håndbold (CB)

Konklusion: Vi vil ikke give en donation, fordi vi ikke plejer at gøre det. Vi vil dog give et tilskud på 400 kr. til hver person.

Vi har samtidigt besluttet, at vi fremover vil øge vores tilskud fra landsholdspuljen fra 250 kr. pr person til 400 kr.

Disse medlemmer, der har "søgt" om donation, skal derfor sende en ansøgning til os, hvor vi derefter vil give et tilskud.

2.2. Breddeidræts ansøgning om tilskud til fælles deltagelse til HCA løb (CB)

Konklusion: Vi skal lige finde ud af om CH vil have pengene fra vores egenkapital eller fra breddeidrætsafdelingen. Hvis fra os, så vil vi gerne dække den halvdel af deltagernes udgifter.

3. Tema

4. Idrætsgrene

5. Andet og sidst

5.1. Canva (JK) - blot til orientering

Vi har nu adgang til Canva via non-profit. Vi kan bruge Canva til så meget ifm. social media eller PP osv.

5.8. Næste bestyrelsesmøde

Konklusion: Vi tænker at det vil være i midten af august måned eller i begyndelsen af september. Det afhænger af hvor mange punkter der er, som vi skal drøfte om.